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Abstract (en)
[origin: ES8101315A1] A method of assembling a multiple electromagnetic relay which includes a common base (1) and a plurality of springs (3)
each associated with a magnetic armature (4) which co-operates with the magnetic circuit (12). According to said method, springs (5) are held
stationary on the base (1), then, by means of a first moving tool (10) the armatures are brought against a first surface (14a) of a limit plane (14), then
the magnetic circuits (12) are set in plane and positioned by means of a second moving tool (16) against a second surface (14b) of the limit plane
(14). Then, the various components are held stationary by means of a resin.

Abstract (fr)
Procédé de montage d'un relais multiple comprenant une embase commune (1) et une pluralité de lames (3) associées chacune à une palette
magnétique (4) coopérant avec un circuit magnétique (12). Selon le procédé, on immobilise les lames (5) sur l'embase (1), puis au moyen d'une
première cale mobile (10), on amène les palettes contre une première face (14a) d'un plan butée (14), puis on place les circuits magnétiques (12)
et on les positionne au moyen d'un seconde cale mobile (16) contre une deuxième face (14b) du plan butée (14). On immobilise ensuite les divers
éléments au moyen d'une résine.
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